
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 194 af 19. december 2019 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF). 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for omfanget af bøder, som det reelt er lykkedes for Skattefor-

valtningen at inddrive hos dømte kioskejere og grønthandlere, der gribes i at omgå beta-

ling af punktafgifter, herunder dels beløbsstørrelser på bødeudskrivninger i 2017, 2018 og 

2019, og hvor stor en andel heraf det så reelt er lykkedes at inddrive hos den eller de på-

gældende virksomheder. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da besvarelsen kræver udsøgning 

og behandling af en større mængde data. Et endeligt svar forventes fremsendt i uge 9.  
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